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سرپرست معاونت طرح و توسعه شرکت 
آب وفاضلاب روستایی سیستان و بلوچستان 
گفت: تانکرهای آبرســانی سیار 5 میلیارد و 
300 میلیون تومان از شرکت آب و فاضلاب 

روستایی استان طلب دارند.
 حســن عابدی اظهار کرد: شاخص دسترسی 
به شبکه آب در روستاهای سیستان و بلوچستان 
46 درصد است که با شاخص بیش از 70 درصدی 

کشوری اختلاف فاحشی دارد .

وی افزود: بیش  از نیمی از جمعیت سیســتان 
و بلوچستان در روســتاها زندگی می کنند و این 
استان روستایی ترین استان ایران است و در عین 
حال کمترین شــاخص دسترسی به شبکه آب در 
میان 31 اســتان ایران را دارد.سرپرست معاونت 
طرح و توســعه شــرکت آب وفاضلاب روستایی 
سیستان و بلوچستان تصریح کرد: از میان حدود 
5540 روستای این استان، 2500 روستا با جمعیت 
یک میلیون نفر دارای شــبکه آب و حدود 3 هزار 

روستای دیگر فاقد شبکه آبرسانی هستند .عابدی 
گفت: شــرکت آب و فاضلاب روستایی این استان 
موفق شده از میان 3 هزار روستای فاقد شبکه، به 
هزار و 257 روستا با جمعیت 251 هزار نفر آبرسانی 
سقایی و تانکری کند و بقیه روستاها در انتظاراند و 
از طرفی  به خاطر خشکسالی های پی در پی حدود 
500 روستای دارای شــبکه منابع آبی خود را از 
دســت داده اند و در صف متقاضیان آبرسانی سیار 
قرار دارند.وی بابیان اینکه سهمیه هر روستایی در 

آبرسانی سیار 15 لیتر در روز است؛ تاکید کرد: دو 
هزار روســتای هستند که شبکه ندارند و آبرسانی 
سقایی هم نمی شوند و در انتظاراند و دیگر بدهی 

سرسام آور شرکت تانکر های آبرسانی سیار است .
سرپرســت معاونت طرح و توســعه شــرکت 
آب وفاضلاب روستایی سیستان و بلوچستان ادامه 
داد: طلب  تانکر های سیار از شرکت بالغ بر 5 میلیارد 
و 300 میلیون تومان اســت که از 5 سال گذشته 

انباشت شده است.

سیستان و بلوچستان روستایی ترین استان کشور
معاون آب رسانی سازمان آب و برق خوزستان گفت: پروژه 
اضطراری انتقال آب از رودخانه کرخه از مسیر کانال سلمان به 
شبکه توزیع آب آشامیدنی اهواز با اعتبار 150 میلیارد ریالی 

در مدت زمان 31 روز اجرا شد.
صابر علیدادی در رابطه با آخرین اقدامات پروژه اضطراری انتقال 
آب از رودخانه کرخه و از مســیر کانال ســلمان به شبکه توزیع آب 
آشامیدنی اهواز اظهار کرد: انجام عملیات اجرایی احداث ایستگاه پمپاژ 
به ظرفیت 180 هزار مترمکعب در شبانه روز و اجرای حدود 300 متر 
خط فرعی انتقال آب به قطر 2 هزار میلی متر بر روی کانال سلمان 
جهت انتقال 2 مترمکعب آب در ثانیه از رودخانه کرخه به شبکه آب 
اهواز اقدامی جهادی در حل مشــکل آب آشامیدنی اهواز بود که در 

مدت زمان 31 روز انجام شد.
وی، اتمام طرح آب رسانی به پایانه مرزی چذابه در کمتر از دوماه، 
اجرای حدود 90 کیلومتر خط لوله 2 هزار میلی متری آب رسانی به 
شهرهای آبادان و خرمشهر طی 10 ماه و تکمیل شبکه انتقال آب به 
92 روستای حومه شهرهای آبادان و خرمشهر طی دوماه را از جمله 

طرح های اضطراری برشمرد.

 اختصاص 15 میلیارد تومان
به پروژه انتقال آب از کرخه به اهواز

 معاون توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست جمهوری 
گفت: طی سال جاری 50 میلیارد تومان اعتبار صرف توسعه 

مناطق محروم شهرستان جیرفت، شده است.
محمد امید در بازدید از طرح های روستایی جیرفت افزود: از محل 
اعتبارات روستایی، منابع بسیار خوبی برای ایجاد  اشتغال در محیط های 

روستایی در نظر گرفته شده است.
وی اظهار داشــت: در بخش نخســت اعتبارات، برای شهرستان 
جیرفــت 50 میلیارد تومان اعتبار پیش بینی شــده بود که در حوزه 

صنایع تبدیلی و صنایع کشاورزی جذب شده است.
امید ادامه داد: دو سوم دیگر این اعتبارات نیز به زودی به استان ها 
ابلاغ خواهد شــد تا این مسیر برای توسعه روستاها، همچنان ادامه 
داشته باشد. وی گفت: در این مسیر، بیشتر روی طرح های کشاورزی، 
صنایع تبدیلی و صنایعی که با بافت روستا متناسب باشد، تاکید داریم.

 50 میلیارد تومان
صرف توسعه روستاهای جیرفت شد

 نخســتین مدرسه اوتیسم کاشــان در آیینی با حضور 
رئیس  آموزش و پرورش استثنایی کشور و جمعی از مسئولان 

شهرستانی راه اندازی شد.
رئیس  اداره آموزش و پرورش کاشان در این زمینه گفت: این مدرسه 
دارای 6 کلاس شامل سه کلاس کاردرمانی و سه کلاس ویژه دانش آموزان 
اوتیسم می باشد. عباس مقنی افزود: این مدرسه با 12 نفر دانش آموز در 

بخشی از مجتمع آموزشی شهید فهمیده راه اندازی شده است.
مدیرعامل انجمن اوتیسم کاشان نیز به ثبت نزدیک به 100 پرونده 
اوتیسم در این انجمن  اشاره و بیان کرد: پیش بینی می شود که نزدیک 
به 150 کودک مبتلا به اوتیسم در این شهرستان وجود داشته باشد.
مریم خیامی اضافه کرد: اوتیسم یک شرایط پیچیده  عصبی رفتاری 
در کودکان شــامل اختلال هایی در تعامل اجتماعی و رشد کلامی و 
مهارت های ارتباطی همراه با رفتارهای تکراری و سخت است که به 

علت گستردگی علائم بیماری، آن را اختلال طیف اوتیسم نامیدند.
وی عنوان کرد: اوتیســم که یک بیماری ناشــناخته و در حال 
پیشــرفت در کشور می باشد، از اختلال های دوران کودکی است که 
موجب جلوگیری از رشد ارتباطی فرد از بدو تولد می شود و تاکنون 

نیز دلیل خاصی برای آن مشخص نشده است.

دانش آموزان اوتیسمی کاشان 
صاحب مدرسه شدند

 دادستان عمومی و انقلاب شهرستان بافت 
از توقیف 18خودروی سواری متخلف سرویس 
مدارس در این شهرســتان خبر داد و گفت : 
رعایت نکردن ظرفیت مجاز وسیله نقلیه، علت 

اصلی توقیف خودروهای مذکور بوده است.
 خدابخــش روح الامینــی افــزود : راننــدگان 
سرویس های مدارس حداکثر مجاز به سوار کردن 
دانش آموز به تعداد ظرفیت خودروی خود هستند 
اما گاهی مشاهده می شود که برخی رانندگان اقدام 

به حمل مسافر بیش از ظرفیت مجاز می کنند. 
وی گفت: در راســتای پیشــگیری از خطرات 
و تصادفــات احتمالی و با توجــه به اهمیت حفظ 
جان دانش آموزان، دستورات قضایی لازم به پلیس 
راهنمایی و رانندگی داده شد و مقرر شد در مرحله 
اول به رانندگان سرویس های مدارس متخلف تذکر 

و از آنها تعهد اخذ شود. 
دادســتان عمومی و انقلاب اسلامی شهرستان 
بافــت اعلام کــرد: پس از دادن تذکــرات مکرر و 
بی توجهــی برخــی رانندگان متخلف، با دســتور 
دادستانی 18سرویس مدرسه خطرساز به پارکینگ 

منتقل و توقیف شده اند. 
وی هشدار داد: رانندگان نباید برای کسب سود 
و درآمد بیشــتر، جان دانش آموزان را به مخاطره 

بیاندازند. 
این مقام قضایی یادآور شد: سرویس های توقیف 
شــده مذکور، سرویس های شــخصی جابه جایی 
دانش آموزان می باشــند و تحت نظارت آموزش و 

پرورش نیستند.

18سرویس متخلف 
مدارس بافت کرمان 

توقیف شد

رئیس سازمان مدیریت و برنامه  ریزی استان 
اردبیل گفت: بودجه آبرسانی شهرهای این استان 

در بودجه سال آینده تا سه برابر افزایش دارد.
داود شــایقی با بیان اینکه آبرســانی به اردبیل، 
مشگین  شهر و خلخال از مهم ترین این پروژه ها است، 
افزود: اعتبارات این حوزه 146 میلیارد ریال بوده که 
در ســال آینده این رقم با یک رشد جهشی به 540 

میلیارد ریال خواهد رسید.
وی همچنین به جهش 32 درصدی بودجه احداث 
تاسیســات فاضلاب در بودجه 98 اشاره کرد و گفت: 
در شهرهای پارس  آباد، سرعین ، کوثر ، نیر ، اردبیل 
و مشگین  شــهر تاسیسات فاضلاب احداث شده و با 
افزایش منابع اعتباری در این حوزه توسعه و تکمیل 

این پروژه  ها در دستور کار قرار خواهد گرفت.
شایقی رقم اعتباری امسال را در این حوزه 129 
میلیارد ریال اعلام کرد و افزود: در بودجه سال آینده 
در این حوزه 170 میلیارد ریال بودجه پیشنهاد شده 
که امیدواریم با تلاش نمایندگان حتی ارقامی بیشتر 

از این به تصویب برسد.
وی به جهش 64 درصدشــی بودجه بهســازی 
جاده  های استان اردبیل نیز اشاره کرد و گفت: در سال 
جاری اعتبارات در نظر گرفته شده در این حوزه 750 
میلیارد ریال است که قرار شده در بودجه سال آینده 
این رقم با تصویب نمایندگان مجلس به هزار و 230 

میلیارد ریال برسد.
شایقی عمده این پروژه  ها را محور رضی - گرمی، 
پارس  آباد - بیله  سوار، اصلاندوز - پارس  آباد، جلفا - 
اصلاندوز، اردبیل - سراب، کوثر - خلخال، رضوانشهر 
- خلخال ، فیروزآباد - آق  کند، اردبیل - ســرچم و 

نمین - آستارا ذکر کرد.
او همچنین در مورد رشــد 87 درصدی بودجه 
تعمیرات اساسی بیمارســتان  ها و تکمیل آنها بیان 
کرد: در حالی که در سال جاری در این حوزه 6 هزار 
میلیون ریال بودجه پیش  بینی شــده بود در لایحه 
بودجــه 98 این رقم به 11 هزار و 200 میلیون ریال 
افزایــش یافته که مربوط به حوزه تعمیرات و تکمیل 

پروژه  های بیمارستانی است.

بودجه آبرسانی
 استان اردبیل در سال آینده

3 برابر رشد کرد

رئیس  هیئت مدیره اتحادیه دامداران خوزستان 
گفت: از مرزهای استان دام زنده قاچاق نمی شود.

جواد ابراهیمی، افزود: یکی از مهم ترین عواملی که 
باعث می شود تا دامدار، دام زنده خود را به دلال بفروشد 

آن است که از دامدار حمایت نمی شود.
وی اضافه کرد: مرزهای استان خوزستان به صورت 
دشــت هستند و امکان اینکه بتوان به راحتی دام زنده 
را از آن قاچــاق کرد وجود ندارد اما قاچاق دام زنده از 

مرزهای مجاور استان خوزستان انجام می شود.
وی تصریح کرد: براساس آنچه که ما می دانیم، دلالان 
دام ســبک را از دامداران به صورت زنده قپان، کیلویی 
45 هــزار تومان خریداری می کنند و در مرزها آن را به 
دیگــر دلالان کیلویی 70 هزار تومان واگذار می کنند و 
دلالی که دام قاچاق را در کشــور مقصد حمل می کند، 
دام زنده را کیلویی حدود 300 هزار تومان عرضه می کند.

ابراهیمــی، ادامه داد: با توجه به این شــرایطی که 

در بحــث قیمت دام زنده وجود دارد، باعث می شــود 
که عده بســیاری طمع کنند و با این شرایط دام زنده 
خود را به صورت قاچاق به آنسوی مرزها بفرستند. وی 
عنوان کرد: اگر چنین شــرایطی در کشــور ادامه پیدا 
کند، به زودی شاهد نابودی صنعت دامداری در استان 
خوزستان و کشور خواهیم بود و در این زمینه همچنین 
باید در جســت و جوی دام اصیل باشیم تا بتوانیم نژاد 
 برخی از دام ها را حفظ و نســبت بــه تولید دام اقدام

 کنیم.
رئیس  هیئت مدیره اتحادیه دامداران خوزســتان 
خاطرنشــان کرد: یکی از مهم تریــن عواملی که باعث 
می شــود دامدار، دام زنده خود را به دلال بفروشد آن 
است که از دامدار حمایت نمی شود. دامداران نمی توانند 
با هزینه های بالای تامین نهاده ها، دام خود را نگهداری 
کنند و این موضوع باعث می شود تا دام ها را به دلالان 

بفروشند.

دام زنده از مرزهای خوزستان قاچاق نمی شود

 مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز 
مطبوعات  خانه  کنونی  هیئت  مدیره  گفت: 
این استان، از روز چهارشنبه هفته گذشته 

فاقد رسمیت اعلام شد.
ناصر مقدم افزود: طبق ماده 33 اساسنامه خانه 
مطبوعات، باید ظرف مدت 20 روز پس از انتخابات 
نسبت به ثبت خانه مطبوعات البرز در اداره ثبت 

شرکت ها اقدام می شد.
وی اضافه کرد: با گذشــت بیش از یک سال 
از برگزاری مجمع انتخاباتــی هیئت مدیره خانه 
مطبوعات البرز، این امر محقق نشده ضمن آنکه 

اعضای هیئت مدیره به دلیل اختلافات داخلی
اقدامی در این زمینه انجام نداده اند.

مقدم گفت: بــرای حمایت از حقوق اصحاب 
رســانه و کمک به آنها و اجرای ضوابط قانونی، از 
روز چهارشنبه هفته گذشته هیئت  مدیره کنونی 

خانه مطبوعات البرز فاقد رسمیت اعلام شد.
وی ادامه داد: انتخابــات جدید هیئت مدیره 
خانه مطبوعات البرز، اســفندماه 97 همزمان با 
چند استان دیگر توسط اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اســلامی این استان به صورت الکترونیکی برگزار 

می شود.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز افزود: 
انتظار ما از اصحاب رســانه اســتان این است که 
نسبت به عضویت در خانه مطبوعات استان اقدام 
کرده و اطلاع رســانی در ایــن خصوص نیز اعلام 

می شود.
اســتان البرز دارای حــدود 140 خبرگزاری ، 

نشریه و پایگاه خبری است.
این استان حدود 450 خبرنگار دارد.

هیئت مدیره 
خانه مطبوعات البرز 
فاقد رسمیت اعلام شد

به  بهانه مقابله با ریزگردها بیش از 11 هزار هکتار از شنزارهای منطقه حفاظت شده میشداغ 
در جنوب غربی خوزستان مالچ پاشی شد.

این منطقه زیستگاه آهو و افعی شاخدار عربی از گونه های کمیاب و در معرض خطر انقراض است. کشتار 
گونه های منحصر به فرد جانوری و گیاهی از نتایج مالچ پاشی در شنزارهای بستان در دشت آزادگان است.

مـالچ پاشـی  مرگبـار

بناب- خبرنگار کیهان:
فرماندار بناب گفت: امسال برای اجرا و تکمیل 97 پروژه  عمرانی 
شهرستان بناب 29 میلیارد و 608 میلیون تومان اختصاص یافته 

بود که تاکنون 23 درصد از این اعتبارات تخصیص یافته است.
امین رفیعی در جلسه کمیته برنامه ریزی شهرستان بناب با بیان اینکه 
به علت وجود نوسانات در نرخ مصالح ساختمانی و تاسیسات با مشکلاتی 
در اجرای طرح های عمرانی شهرســتان مواجه هســتیم؛ افزود: به جهت 
نوسانات موجود پیمانکاران موفق به اجرا و تکمیل پروژه ها نشدند و این امر 
دستگاه های اجرایی را با چالش بزرگی مواجه ساخته است که امیدواریم با 
تخصیص اعتبارات شاهد تکمیل پروژه  های نیمه تمام شهرستان باشیم. وی 
سپس با انتقاد از طولانی تر شدن زمان اتمام پروژه  پل روگذر میدان معلم 
شهرستان بناب تصریح کرد: امسال هیچ اعتباری برای تکمیل این پروژه  
اختصاص نیافته و پیمانکار پروژه  مزبور این طرح را با اعتبارات شــخصی 

خود فعال نگه داشته است.
رفیعی بیان کرد: تاخیر در اجرای این پروژه  باعث شده که ساکنان و 
مغازه داران محل نیز به ستوه آیند و امیدواریم مسئولان راه و شهرسازی 

با تخصیص اعتبارات لازم نسبت به تکمیل این پروژه اقدام کنند.
وی همچنین با اشــاره به ضرورت نظارت بر پروژه  های در حال اجرا 
گفت: برای نمونه مدرســه ای که 30 سال از عمر احداث آن می گذرد در 
ردیف مدارس مشمول تخریب و بازسازی قرار گرفته و این در حالی است 
که اگر در زمان خود به نحوه اجرای پروژه  نظارت کافی صورت می گرفت، 
الان نبایستی ظرف 30 سال پس از احداث شاهد تخریب این مدرسه بودیم.

تخصیص 23 درصد از اعتبارات 
پروژه های عمرانی شهرستان بناب

استاندار خراســان جنوبی گفت: 20 تن 
طلای قابل استحصال در پنج محدوده استان 
در شهرستان های خوسف و نهبندان شناسایی 

شده است.
محمــد صادق معتمدیان افزود: در حال حاضر 
10 میلیون تن مس، هفــت میلیون تن منیزیت، 
500 هزار تــن خاک های صنعتی و 6 میلیون تن 
پتاس قابل استحصال در استان شناسایی شده است.

وی زغال سنگ را یکی از مهم ترین ظرفیت های 
معدنی استان دانست و تصریح کرد: بالغ بر 70 درصد 
زغال ســنگ کشور در خراسان جنوبی وجود دارد؛ 
این در حالیســت که 2 میلیارد و 500 میلون تن 
ذخائر قطعی شناسایی شده و هفت میلیارد تن ذخائر 
احتمالی زغال ســنگ در استان است که ظرفیت 

بسیار مناسبی برای توسعه سرمایه گذاری است.
وی ادامــه داد: بــا عنایــت بــه ظرفیت ها و 
استعدادهای بســیار خوبی که در استان خراسان 
جنوبی وجود دارد از سرمایه گذاران عزیز در کشور 
برای مشــارکت در حوزه های فرآوری، اکتشاف و 
اســتخراج مواد معدنی دعوت به سرمایه گذاری و 

همکاری می کنیم.
خراســان جنوبی از نظر تعداد معادن و اشتغال 
ایجاد شده در جایگاه چهارم، صدور گواهی کشف 
رتبه پنجم، صدور پروانه اکتشاف رتبه ششم و ذخیره 

قطعی رتبه هفتم کشور را دارد.
بیشــترین ذخایــر معدنی اســتان مربوط به 

شهرستان طبس است.

شناسایی 20 تن طلای 
قابل استحصال 

شهرداری ایلام در اجرای وصول مطالبات در خراسان جنوبی
خود از ادارات، ارگان ها و نهاد های مالی و بانکی 
استان ساختمان بانک صادرات شعبه »سعدی« 

را پلمب کرد.
 شهرداری برای جلوگیری از رفت و آمد مردم 
و کارکنــان این بانک در جلــوی در آن بلوک های 

سیمانی بزرگ قرار داده است.
امــا نکته جالب در این ارتباط بی توجهی بانک 
صادرات شعبه »سعدی« است، طوری که مدیر این 
شعبه اقدام به جابجایی بلوک های سیمانی کرد و به 
صورت غیرقانونی اقدام به رفع پلمب کرده که این 
اقدام غیرقانونی سبب احضار وی به مراجع قضایی 

شده است.
شــهردار ایلام، اظهار داشت: بانک صادرات 22 
میلیارد ریال به شــهرداری ایــلام بدهی دارد و به 
همین علت ساختمان بانک صادرات در ایلام پلمب 

شده است.
طالب صادقیان، گفت: پروژه های فراوانی در ایلام 
در دســت اجراست و پروژه های جدید نیز در حال 
کلنگ زنی است و شهرداری نیازمند اعتبارات مالی 
برای پروژ ه های خود اســت و در این جهت بیش از 
64 میلیارد تومان از ادارات استان طلب دارد و برای 
وصول این مبلغ چــاره ای جز برخورد برای وصول 

مطالبات خود ندارد.
وی یادآورشــد: درآمد شــهرداری از پرداخت 
عوارض و مالیات مردم تامین می شــود و شایسته 
نیســت برخی ادارات برای پرداخت حق و حقوق 
مردم برای نگهداری شهر با مماشات برخورد کنند.
سرپرســتی بانک صادرات در استان ایلام نیز 
با صدور اطلاعیه ای از پلمب بانک صادرات شــعبه 
»ســعدی« ایلام به عنوان بدعهدی شهرداری یاد 
کرد و گفت: اقدام شــهرداری ایــلام نقض توافق 

حاصله بوده است.
بانک صادرات شعبه سعدی با اقدام به فک پلمب 
انجام شده توسط مرجع قضایی احضار و تاکنون از 
نتیجه برخورد مقام قضایی گزارشی در دست نیست.

شهرداری، بانک صادرات ایلام را 
پلمب کرد

از نگاه دوربین

توسعه شهرک صنعتی
اردبیل- خبرنگار کیهان: توســعه شهرک صنعتی شماره 2 به مساحت 

99 هکتار در دستور کار قرار گرفته است.
مدیرکل دفتر ســرمایه گذاری اســتانداری اردبیل افزود: برای توسعه 
شهرک های صنعتی ایجاد 23 شهرک و ناحیه صنعتی در سطح استان مورد 

توجه بوده و برای تحقق آن اقدامات لازم انجام پذیرفته است.
قادر تقی زاده گفت: از این تعداد 5 مورد در اردبیل، 2 مورد در هر یک 
از شهرستان های بیله سوار، پارس آباد و مشگین شهر، 4 مورد در خلخال،3 
مورد در گرمی و یک مورد نیز در شهرهای نیر و سرعین انجام خواهد شد.
وی تعداد شهرک های صنعتی حال حاضر استان را 25 شهرک اعلام کرد 
و گفت:  از این تعداد 18 شــهرک صنعتی به صورت فعال بوده و 7 شهرک 

صنعتی دیگر غیرفعال است.
گشایش نمایشگاه

شــهرکرد- خبرنگار  کیهان: نمایشگاه عظیم دستاوردهای چهل ساله 
انقلاب اسلامی در چهارمحال و بختیاری با مشارکت 80 دستگاه اجرایی در 

55 غرفه در محل فرهنگ سرای شهرکرد برگزار شد.
در این  آیین ادارات و ســازمان های دولتی و نهادهای انقلابی عملکرد و 

فعالیت های چهل ساله خود را در معرض دید عموم مردم قرار دادند.
این نمایشگاه تا هفتم بهمن پذیرای بازدیدکنندگان قرار گرفت.

متعهد احداث مدرسه
بناب- خبرنگار کیهان: فرماندار بناب گفت: درجریان برگزاری پنجمین 
جشنواره خیرین مدرسه ساز شهرستان بناب، خیرین این شهرستان احداث 
9 مدرســه در قالب 53 کلاس درس را تعهد کردند.امین رفیعی افزود: 
در این جشنواره همچنین خیرین شهرستان 2 میلیارد ریال وجه نقد، 5 
میلیارد ریال برای تأمین تجهیزات مدرســه و نیز 2 هزار مترمربع زمین 
برای کمک به مدرسه ســازی در این شهرستان تعهد کردند.وی با تأکید 
بر اینکه در بحث فضاهای آموزشی شهرستان دچار مشکل هستیم؛ اذعان 
کرد: برخی از این مدارس که دانش آموزان مشغول تحصیل در آن هستند 
واقعا زیبنده دانش آموزان نیست. لذا امیدواریم مسئولان آموزش و پرورش 
و نوســازی و تجهیز مدارس استان آذربایجان شرقی به تعهداتی که در 
قبال خیرین مدرسه ســاز دارند، عمل کنند تا شاهد تکمیل پروژه های 

آموزشی باشیم.
معرفی گرانفروشان به دادستان

ساری- خبرنگار کیهان: دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان مازندران 
گفت: کسی حق ندارد کالاها را بالاتر از قیمت مصوب به فروش برساند و با 

سودجویان قاطعانه برخورد قضایی می شود.
سید یونس حسینی عالمی با بیان اینکه تمام مراکز عرضه کننده عمده 
کالاهای اساسی باید به دادستانی معرفی شوند، افزود: ملاک عمل در برخورد با 
گران فروشی، نرخ های مصوب و منطقی خواهد بود، و مقرر شد سپاه، اطلاعات 
و نیروی انتظامی، اطلاعات مرتبط با نحوه عرضه کالا و هرگونه گران فروشی 
را به سازمان صمت، اداره تعزیرات و دادستانی ارائه کنند تا برخورد مناسب 

قانونی در این خصوص صورت پذیرد.

رئیس شبکه بهداشت و درمان اسلامشهر با  اشاره به عدم 
پیشرفت پروژه احداث بیمارستان ۴۴0 تختخوابی شهرستان 
اسلامشهر پس از گذشت 10 ســال گفت: سال جاری پروژه 
احداث از وزارت راه و شهرسازی به وزارت بهداشت سپرده 

شد تا هرچه سریع تر این پروژه به بهره برداری برسد. 
محمدرضا ســلمانی با  اشــاره به کمبود تخت بیمارســتانی در 
شهرستان اسلامشهر اظهار داشت: در شهرستان اسلامشهر به ازای هر 
1000 نفر 0/4 تخت بیمارستانی وجود دارد و با بهره برداری بیمارستان 
440 تختخوابی اسلامشهر این میزان به یک در هزار تخت می رسد.

وی با بیان اینکه با توجه به جمعیت شهرستان اسلامشهر تخت های 
بیمارستانی پاسخ گوی بیماران در این شهرستان نیست تأکید کرد: 
بیمارســتان تأمین اجتماعی اسلامشهر با 130 تخت بیمارستانی و 
تنها بیمارستان خصوصی امام زمان)عج( نیز با 100 تخت بیمارستانی 
به بیماران اسلا مشــهر و شهرســتان های اطراف و گاهی تمام نقاط 
کشور خدمات درمانی ارائه می دهند.  رئیس شبکه بهداشت و درمان 
شهرستان اسلامشــهر ادامه داد: کلنگ بیمارستان 440 تختخوابی 
شهرســتان اسلامشهر از سال 87 به زمین زده شد و پس از گذشت 

10 سال تا به امروز تنها 51 درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.
ســلمانی ســپس با اعلام اینکه 120 میلیارد تومان اعتبار لازم 
بــرای تکمیل و بهره برداری از این بیمارســتان تأمین شــده عنوان 
کرد: این بیمارســتان دارای 36 تخت اورژانس، بخش های تخصصی 
و فوق تخصصی، ســه بخش اتاق عمل، چندین بخش آی ســی یو و 
سی ســی یو و 440 تخت بیمارستانی اســت و هر روز که تکمیل و 
بهره برداری از این بیمارســتان به تأخیر می افتد با مشــکل نوسان 

قیمت ها در زمینه تجهیزات روبه رو می شویم.

 تکمیل بیمارستان اسلامشهر
به وزارت بهداشت سپرده شد

مدیرعامل مجتمع فولاد خراســان گفت: 
امسال برای نخستین بار صادرات شمش فولاد 
به عنوان محصول نیمه نهایی این مجتمع از مرز 

100 هزار تن گذشت.
سید حسین احمدی سلیمانی با اشاره به عدم تاثیر 
روند تحریم های جدید بر صادرات فولاد افزود: صادرات 
این مجتمع امسال نسبت به کل سال گذشته بیش از 
67 درصد افزایش داشته است.وی اظهار داشت: طی 
این مدت صادرات مجتمع فولاد خراسان 150 هزار 
و 618 تن انواع فولاد بود در حالی که این میزان در 

کل سال گذشته 117 هزار و 454 تن بوده است.

وی گفت: علاوه بر کشــورهای عراق، افغانستان، 
ترکمنستان و پاکستان کشــورهای عمان،  امارات و 
ترکیه نیز در فهرســت مشتریان فولاد خراسان قرار 
گرفته انــد که انتظار می رود تا پایان امســال میزان 
صادرات این مجتمع از مرز 200 هزار تن عبور کند.

احمدی سلیمانی  افزود: اتخاذ سیاست های جدید 
صادراتی و حفظ اعتماد به کیفیت محصولات تولیدی 
در فولاد خراســان، در کنار جلب مشتریان جدید در 
خاور دور و نیز برخی کشورهای تولیدکننده فولاد در 
همسایگی ایران نظیر ترکیه در افزایش میزان صادرات 

موثر بوده است.

صادرات شمش فولاد خراسان 
67 درصد افزایش یافت

تبریز- خبرنگار کیهان:
مدیرعامل آب منطقه ای آذربایجان شــرقی گفت: از 25 
دشت آذربایجان شرقی 19 دشت ممنوعه و یا ممنوعه بحرانی 

هستند.
»یوسف غفارزاده« اظهار داشت: 4 دشت استان شرایط ممنوعه 

بحرانی دارند و 15 دشت نیز ممنوعه می باشند.
وی گفت: بحران آب در آذربایجان شرقی در حال اوج گیری است 
و ســالانه تا 50 سانتی متر دشت های استان افت پیدا می کنند. وی 
با اشــاره به برنامه مدون سازگاری با کم آبی استان در سال آینده و 
با تأکید بر ضرورت ایجاد هماهنگی جامع به همین منظور ظرفیت 
آب های تجدیدپذیر استان را 3 میلیون و 19 هزار متر مکعب و مصرف 
را 2 میلیون و 850 هزار متر مکعب اعلام کرد و اظهار داشــت: در 
شرایطی که مصرف بیش از 60 درصد آب تجدیدپذیر در دنیا، عبور 
از مرز بحران تلقی می شود در این استان مصرف به بیش از 94 درجه 
می رســد و هر سال باید تا 500 میلیون متر مکعب آب صرفه جویی 
کرد. غفارزاده همچنین به 35 هزار هکتار شبکه پایاب در دست اجرا، 
12 سد در حال احداث در حوضه آبریز ارس، 23 هزار هکتار شبکه 
پایاب در دست بهره برداری و 146 سد در حال استفاده اشاره کرد و 

خواستار صرفه جویی در مصارف آب شد.

 آذربایجان شرقی
دارای 19 دشت ممنوعه و بحرانی است

شهردار بجنورد از حل پرداخت معوقات کارگران کشتارگاه 
این شهر خبر داد. 

روح الله براتیان در این زمینه در جمع خبرنگاران اظهار داشت:  بر 
اســاس ابلاغیه وزارت کشــور تصدی گری ها بایــد در اختیار بخش 
خصوصی قرار گیرند. در همین راســتا آگهی واگذاری کشتارگاه در 
روزنامه منتشر شده و طی آن 4 شرکت درخواست داده و در نهایت 

طبق نظر کمیسیون قراردادها یک شرکت تایید شد.
وی در ادامه افزود: در تاریخ 97/10/9 با شرکت برنده شده قرارداد 
منعقد شــد. طبق قانون این شرکت باید دهم به دهم هر ماه حقوق 
کارکنان را واریز کند که از این یک ماه 9 روز آن را شهرداری می پردازد. 
براتیان با بیان اینکه حقوق سازمان های زیر نظر شهرداری، یکم 
تا نهم هر ماه واریز می شــود تصریح کرد: درحال حاضر جمع کردن 
اســناد کارکنان کشتارگاه در حال انجام است که نهایتا تا چهارم هر 
ماه، حقوق این کارکنان واریز خواهد شد و نگرانی ای درخصوص انعقاد 

قرارداد و پرداخت حقوق ها نخواهند داشت.
شهردار بجنورد گفت: حقوق کارکنان کشتارگاه به موقع پرداخت 

خواهد شد و کارکنان نگرانی ای در این خصوص نداشته باشند.

حقوق معوقه کارگران کشتارگاه بجنورد 
به زودی پرداخت می شود

کارگران شهرداری مریوان در اعتراض به 9 
ماه حقوق معوقه خود مقابل شهرداری این شهر 

تجمع کردند. 
کارگران شهرداری مریوان پس از ماه ها انتظار به 
خاطر وعده های محقق نشده مسئولان برای دریافت 
حقوقشان، امسال برای چندمین بار و برای دومین بار 
در هفته گذشته کار خود را تعطیل کردند و خواستار 
پرداخت حقوق های معوقه شان شدند.برخی از کارگران 
شــهرداری مریوان حاضر در تجمــع اعلام کرده اند 
که بیــش از 21 ماه از حقوق هــای معوقه کارگران 
و پرســنل شــهرداری مریوان هنوز پرداخت نشده و 
مسئولان نیز کاملًا بی توجه و اصلًا پاسخ گو نیستند 
و خبری از عملی نشدن وعده ها نیست.برخی دیگر از 
آنان گفته اند: شهرداری 11 ماه حقوق و اضافه کاری 
پرسنل و کارگران را پرداخت نکرده و عیدی سال های 
95، 96 و همچنین ســال جاری را دریافت نکرده اند؛ 
کارگران شرکتی شــهرداری نیز هر کدام بیش از 6 
میلیون تومان از شــرکت محل فعالیت طلب دارند. 

جمال شریفی، شهردار مریوان اظهار داشت: پرداخت 
نکردن حقوق 21 ماه کارگران شهرداری صحت ندارد 
چراکــه در مجموع حقوق و اضافه کار 9 ماه کارگران 
شــهرداری مریوان پرداخت نشده و برخی از آنان نیز 

هنوز عیدی سال های 95، 96 را دریافت نکرده اند.
وی با بیان اینکه در مجموع شهرداری مریوان 16 
میلیارد تومان بدهی دارد، گفت: تاکنون برای پرداخت 
حقوق معوقه کارگران تلاش های زیادی انجام داده ایم 
اما از ســوی دیگر 8 میلیارد تومان از دســتگاه های 
دولتی و اجرایی شهرســتان مریوان مطالبه داریم و 
ادارات نسبت به پرداخت آن اقدام نمی کنند و در این 
راستا نیازمند حمایت و دستور استاندار کردستان و 

مسئولان استانی مربوطه هستیم.
شهردار مریوان تصریح کرد: از استاندار کردستان 
درخواســت داریم که به دستگاه های اجرایی دستور 
بدهند که نســبت به بدهی های خود اقدام کنند؛ از 
سوی دیگر نیز از مردم انتظار داریم عوارض نوسازی 

را پرداخت کنند.

 اعتراض کارگران شهرداری مریوان
به عدم پرداخت حقوق امسال

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان دزفول با 
 اشاره به افزایش دبی رودخانه دز و آب گرفتگی 
185 هکتار از مــزارع گنــدم و کلزای این 
شهرســتان گفت: حدود 165 هکتار از مزارع 
گندم به میزان 50 درصد و حدود 20 هکتار از 
مزارع کلزا به میزان 30 درصد بدلیل افزایش 

دبی رودخانه دز دچار خسارت شدند.
احمد زارعی افزود: میزان خســارت وارد شده به 
مزارع گندم و کلزای شهرستان دزفول به دلیل افزایش 
دبی رودخانه دز 6 میلیارد و 435 میلیون ریال است.

وی اظهار داشــت: این افزایش دبی به برخی از 
زیرساخت ها و ابنیه کشاورزی شامل زهکش ها، انهار 
ســنتی و کانال های بتنی نیز خسارت وارد کرده که 
اعلام دقیق میزان خســارت ها بعد از فروکش کردن 

آب امکان پذیر است.

خسارت طغیان دز به 185 
زمین کشاورزی در دزفول


